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ZÁPISNICA 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hertníku 

konaného  09.01.2025 

 

Prítomní:    

1. Ing. Jozef  Semanek, starosta obce 
2. Slavomír Geralský, zástupca starostu 
3. Mgr. Jozef Biľ, poslanec OZ 
4. Ing. Tomáš Harčarufka, poslanec OZ 

5. Marián Kozma, poslanec OZ 
6. Peter Majirský, poslanec OZ 
7. Mgr. Mária Micheľová, kontrolórka obce 

 

 
 
Neprítomní: 

1. MUDr. Štefan Harčarufka, poslanec OZ    

2. Ľubomír Tilický, poslanec OZ 
 

 
Program:  

  1.  Otvorenie zasadnutia  a schválenie programu 
  2.  Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
  3.  Správa o činnosti obecného úradu za rok 2024 a plán na rok 2025 
  4.  Diskusia 

  5.  Návrh na uznesenie 
  6.  Záver 
 
 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol zástupca starostu obce Slavomír Geralský, 

ktorý privítal všetkých prítomných  a oboznámil ich s programom rokovania. Program rokovania  bol 
poslancami   schválený.  (za 5 poslancov, 0 proti) 

2. Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 Za zapisovateľku zo zasadnutia obecného zastupiteľstva bola schválená Mgr. Monika Hatalová 
a za overovateľov zápisnice   boli    schválení   poslanci    obecného zastupiteľstva Mgr. Jozef Biľ  a Peter 
Majirský.  (za 5 poslancov, 0 proti) 

3. Správa o činnosti obecného úradu za rok 2024 a plán na rok 2025 
V tomto bode starosta zhodnotil prácu v roku 2024 a poďakoval za spoluprácu poslancom 

obecného zastupiteľstva a tiež aj pracovníkom Obecného úradu. Podobne ako v minulom roku, aj teraz bol 
vydaný „Spravodaj“ obce Hertník za rok 2024, ktorý bol doručený do každej domácnosti. V spravodaji je 
stručne zhodnotená práca starostu obce a poslancov obecného zastupiteľstva za rok 2024. Uvedený 
spravodaj tvorí prílohu tejto zápisnice. Správu o činnosti obecného úradu za rok 2024 a plán na rok 2025 

zobrali poslanci obecného zastupiteľstva na vedomie. (za 5 poslancov, 0 proti) 
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4. Diskusia 

V diskusii bola možnosť otázok od občanov. Starosta odpovedal na otázky a vysvetlil všetky 

súvislosti. 
- cesta Hertník – Kľušovská Zábava bude pokračovať v jari III. etapou „Križovatka – Šiba“ a tým 

bude celý úsek dokončený. 
- cyklotrasa Raslavice – Vaniškovce – Osikov – Bartošovce – Hertník je v štádiu územného 

rozhodnutia, kde je hotový projekt, ktorý prefinancovali OZ Podčergovský rozvoj. (80 % z výzvy pre región 
a 20 % z vlastných zdrojov) 

- pri vstupe do budovy OcÚ je zakúpený defibrilátor. 
- plánujeme cez výzvu poslancov PSK urobiť oplotenie rybníka. 

- budova domova dôchodcov je vo vlastníctve obce a obec tam plánuje urobiť nájomné byty. 
- výskyt líšky v obci bolo vyriešené žiadosťou na pozemkový úrad a ten dal súhlas poľovnému 

združeniu na odstrel. 
- cena TKO na rok 2025 sa zvýšila na 30 eur vzhľadom na zvýšenie ceny za skládkovanie od 

spoločnosti KOSIT a.s. 
- stočné preberá obec z objemu vody, ktoré prešli cez vodomery dodávateľa vody VVaK. 
(za 5 poslancov, 0 proti) 

 

5. Návrh na uznesenie 

Zapisovateľka prečítala návrh na uznesenie, ktorý poslanci schválili. (za 5 poslancov, 0 proti) 
 

6. Záver 
Zástupca starostu obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončil.  
 

. 
 
 

                                           
                  ............................................................ 

                          Ing. Jozef Semanek 
 
 
Overovatelia zápisnice:  Mgr. Jozef Biľ, poslanec OZ             ...............................................          
     
                                        Peter Majirský, poslanec OZ              ............................................... 


